
10. Themabijeenkomst Mill Hill College 
 
 
 
Aanleiding: 
Op dit moment wordt samen met het Mill Hill College een onderzoek gedaan naar de toekomstige 
huisvesting van de school. Hierbij analyseren we het Programma van Eisen (PvE), onderzoeken we of 
renovatie of vernieuwbouw een optie is en doen we een locatieonderzoek. Alle resultaten worden 
uiteindelijk verwerkt tot een afwegingsnotitie en een advies aan de gemeenteraad over de 
toekomstige huisvesting van het Mill Hill College 
 
Doel van de avond: 
Zoals we in de RIB hebben aangegeven willen we u als raad graag meenemen in het proces. Hiervoor 
willen we in samenwerking met OMO en Mill Hill de raad graag uitnodigen voor een bijeenkomst op 
de locatie van het Mill Hill. Tijdens de bijeenkomst praten we u graag bij over de voortgang van het 
project, de resultaten die we op dat moment hebben en de vervolgstappen in het project. Een 
definitief programma wordt nog gemaakt. 
 
Nut en noodzaak: 
De huisvesting van het Mill Hill College is een project met grote (langjarige) financiële en ruimtelijke 
consequenties. Het is belangrijk om de raad in dit project de juiste positie te geven. Een bijeenkomst 
met de raad maakt het mogelijk om hen te informeren over het project en vragen te beantwoorden. 
De interactieve vorm op locatie helpt in de beeldvorming van het traject en onderbouwing van het 
uiteindelijke voorstel. 
 
 


